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Närvarande representanter för följande tomter: 

7002, 7003, 7005, 7008, 7009, 70014, 7019, 7020, 7023, 7024, 7029, 7035, 7036, 7037, 7040, 

7042, 7043, 7044, 7050, 7051, 7059, 7063, 7065, 7066, 7071, 7077, 7079, 7091, 7095, 7097, 

7099, 7104, 7105, 7109, 7112, 7114, 7115, 7121, 7123, 7124, 7125, 7128, 7131, 7135, 7138, 

7144, 7146, 7149, 7151, 7152, 7155, 7157, 7161, 7164. 

 

Ordföranden Jan Karlsson hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2006 och 

förklarade mötet öppnat. 

 

1. Till mötesordförande valdes Hans Tosteberg, 7104. 

 

2. Tidigare utskickat förslag till dagordning godkändes i befintligt skick. 

 

3. Röstlängden justerades enligt uppropsförteckning.  Fullmakt uppvisades före mötet 

för tomt 7002. 

 

 

4. kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst: brev, anslag på anslagstavla samt 

hemsida. 

 

5. Till justeringsmän jämte rösträknare valdes: Yvonne Andersson 7109 samt Bo 

Hansson  7151. 

 

6. Styrelsens förvaltningsberättelse lästes upp av ordförande Jan Karlsson och 

godkändes. 

Carl-Erik Hylander läste upp revisionsberättelsen och att revisions PM har upprättats 

till styrelsen för åtgärd/anpassning till gällande stadga, punkt nr 2 tas upp under punkt 

8.  Denna godkändes. 

 

7. På förslag av revisorerna beviljades styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

8. Revision PM från revisorer, punkt 2. Nuvarande tillämpning av avgiftsbefrielse.  

Årsmötet röstade för att styrelseledamöter skall befrias från årsavgift. Årsmötet avslog 

förslag att revisorerna skall erhålla arvode. Festkommittén erhåller ett arvode att 

fördela inom kommittén. 

 

9. Styrelsens verksamhetsplan lästes upp o godkändes med tillägg, rekommendation till 

styrelsen att sända ut skrivelse till samtliga fastigheter med information om föreningen. 

Vägar: rekommendation till nya styrelsen att göra ett avvägande mellan Vägverkets ev. 

bidrag till vägunderhåll och underhåll enligt tidigare. På årsmötet framkom att vägarna 

höll god kvalité 

Vatten: se över avstängningsventil till dansbanan.  

 

10. Budgetförslaget togs i sin helhet. Samtliga medlemmar har betalt årets 

medlemsavgift! Medlemsavgiften höjs till 2000.00:-. 

 



11. Till ordförande på 1 år val av Peter Thyrén, 7123. 

 

12. Till vice ordförande på 1 år val av Krister Kenneryd, 7107. 

 

13. Till sekreterare på 2 år  val av Ulla-Britt Barkman, 7066. 

 

14. Till styrelseledamot på 2 år val av Clary Bergqvist, 7063. 

 

15. Till styrelsesuppleanter på 1 år val av Anders Kraft, 7126 samt Mats Eriksson, 7008. 

 

16. Till valberedningskommitté på 1 år val av Yvonne Andersson, 7109,  Marianne 

Selander, 7144 samt Maj-Lis Widell, 7121. 

 

17. Till revisorer på 1 år omval John Arne Persson,7160 och Ronny Anderberg 7050. 

Suppleant på 1 år Hans Torsteberg, 7104. 

 

18. Till festkommitté på 1 år omval Eva Thyrén, 7123 samt Agneta Liljedahl, 7072. 

 

19. Till representanter i Kalvhagsvägens vägförening på 1 år omval Bengt Olofsson,7128 

och nyval Yvonne Andersson, 7109. 

 

20. 4 motioner hade inkommit. Motion från 7061 ang. rensning och nerhuggning av träd 

på grönområde vid tomt 7063 och 7064.  Arbetet som pågått under 2006 med rensning 

kring vägar fortskrider under hösten 2006. 

Motion från 7079 ang. kallelsen till årsmöte, önskemål om utskick som tidigare med 

midsommarens festligheter.  Årets kallelse har sänts ut senare pga. att 

valberedningskommittén skulle få längre tid att arbeta då flera styrelseledamöter 

avgick. Kallelse skall sändas ut enl. tidigare utskick. 

Motion från styrelsen. Betr. vattenläckage. Föreningen tecknar avtal med samtliga 

medlemmar som innebär att styrelsen får befogenhet att snarast åtgärda upptäckt 

läckage. Kostnaden fördelas enligt tidigare. Motionen togs i sin helhet. 

Motion beter. 1.Badbrygga. Styrelsen förslår att föreningen inhämtar offert på 

montering av nya fundament, fästen och kättingar. Årsmötet beslutade att den nya 

styrelsen fortsätter arbetet med badbryggan. 

2. utse sammankallande till Badvikens vänner, badvikens vänner skall ansvara för 

underhåll av bryggan o badstranden med egen tilldelad budget. Ingen är villig att ta på 

sig ansvaret varför detta åligger styrelsen för kommande verksamhetsår. 

 

21. övriga frågor: Syrelsen informerar årsmötet betr. ”sträe” tillhörande Stiby 14:1 och 

beläget i byn. 

Styrelsen föreslår årsmötet att teckna servitutsavtal med ägaren till Stiby 14:7, Görel 

Karlsson Lister. Årsmötet godkänner upplåtelsen och utser ordförande Peter Thyrén 

alt. kassör Per Wikström att underteckna handlingen. 

 

Sittande styrelsen föreslår vidare att uppdra till kommande styrelse att kontakta 

Sölveborgs kommun för överlåtande av två ”sträe” ett beläget vid Matrosvägen o ett vid 

Allekåsavägen. Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att arbeta vidare i detta ärende. 

 

 

Årsmötet önskar * samtal grannar emellan före träd fälls. 



* de som önskar kan få post sänd via e-post 

* C-E Hylander, 7023 önskar att det anläggs ngn form av aktivitet för barn, ungdomar 

som t.ex. tennisplan på öppen mark. 

* Karin Sällström 7044 tackar avgående styrelse för gott arbete. 

 

 

 

22. Ordföranden tackade mötet för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet: 

 

 
 


